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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  31. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 28.12. 2023. godine 

 

Predsjedavajuća OV pozdravila je sve prisutne. 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

Prisutni vijećnici: Mirnes Ajanović, Sahudina Beganović, Nurdin Begović, Maja Berberović, 

Mahira Brkić, Amela Brkić, Asmir Čizmo, Dario Dodik, Zakir Džafo, Zdenko Franjić, Nazif Hajrić, 

Igor Hinger, Šaban Ibrišimović, Emir Islamović, Mario Mirčić, Nedžad Mušanović, Malik 

Rizvanović, Nikola Šimić i Ešref Likić. 

Odsutni: Nema. 

Mahira Brkić – predsjedavajuća Općinskog vijeća Vareš  konstatira da Vijeće može raditi jer 

ima kvorum za rad sjednice. 

Predsjedavajuća OV otvorila je 31. sjednicu s početkom u 14.00 sati, u velikoj sali Općine 

Vareš.   

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravlo Marošević, pomoćnici 

načelnika - gosp. Ermin Musa i gosp. Ibrahim Spahić,  šefica Odsjeka za računovodstvo i trezor – 

gosp. Stela Terzić, ispred Službe za privredu, finansije i trezor – gosp. Dragan Orozović, ispred 

Općinskog načelnika- gosp. Velida Džafo, predstavnik JP Elektroprivreda HZHB PJ Pržići Vareš – 

gosp. Ferdo Miočević i predstavnici medija. 

Predsjedavajuća OV izvijestila je prisutne da je na 30. sjednici OV održanoj 30.11.2023. 

godine, Vijeće donijelo sedam (7) zaključka od kojih je šest (6) Zaključka realizovano a jedan (1) 

Zaključak nije realizovan. Postavljeno je sedam  (7) vijećničkih pitanja. Na sva pitanja odgovoreno je 

pisanim  putem.  

 Općinski načelnik Zdravko Marošević  pod aktuelnim pitanjima nije imao obraćanje. 

 

(Izjašnjavanje vijećnika o dobivenom odgovoru) 

  

 

 Nije bilo izjašnjavanja.  

 

  

 

 

 

 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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 (Vijećnička pitanja i Inicijative) 

 

 

Dario Dodik  

 

1. Moje pitanje je upućeno prema PS Vareš i konkretno se odnosi na nedavno pisanje kazni na 

dosadašnjim parking mjestima, jer još uvijek na tim mjestima imamo saobraćajne znakove 

koji kažu da je parkiranje dozvoljeno. Znamo da nije još donesena izmjena Odluke o 

bezbijednosti saobraćaja te shodno tome nije se moglo ni pristupiti izmjeni saobraćajne 

signalizacije. Mislim da je PS Vareš uranila sa primjenom Odluke o parking prostorima koja 

nije osnov za pokretanje prekršajnog postupka, jer mora prvo biti označeno kao zabranjeno pa 

tek tada postupati.  

 

2. Pitanje je upućeno Službi za prostorno uređenje. Komisija gdje sam i sam bio član zajedno sa 

komandirom PS Vareš i ostalim članovima našli smo par parking mjesta, gdje bi se moglo 

urediti za parkiranje gdje ne bi bila neka velika sredstva za ulaganje, što se konstatovalo i 

zapisnikom Komisije. Da li se nešto pokrenulo po tom pitanju i ako nije onda bih podnio 

Inicijativu da se ta parking mjesta urede, kao što se uredilo i na lokaciji na Nikovcu?  

 

 

Sahudina Beganović  

 

3. Na osnovu člana 12. Zakona o poljoprivrednom zemljištu (sl. Novine FBiH 52/09) postavljam 

vijećničko pitanje i pokrećem Inicijativu koja se odnosi na Službu za urbanizam. Koji je 

problem oko donošenja Rješenja u pretvorbi poljoprivrednog u građevinsko zemljište? 

Na osnovu ovog pitanja dajem i prijedlog da Služba za urbanizam Općine Vareš napravi 

grafički prikaz kao plakat sa informacijama o procesu pretvorbe privrednog u građevinsko 

zemljište sa svim potrebnim koracima i potrebnom dokumentacijom za taj proces a sve u cilju 

da olakšamo građanima. Da se isti prikaz postavi u prostorije Službe kako bi bila dostupna 

stanovnicima te da se ista postavi na web stranicu Općine Vareš. Sredstva nismo planirali u 

Budžetu za 2024. godinu, zato predlažem da u stavki 7 ekonomski kod 61341 ako postoji 

mogućnost da se tu uvrsti, to je administrativni materijal u kojem je Budžetom planirano 

17.000,00 KM a trošak grafičkog prikaza ne bi trebao biti veći od 500,00 KM.  

 

 

Nurdin Begović 

 

4. Da li postoji mogućnost uređenja dijela puta na potezu od C bloka do Pruge a koji ide iznad 

kuće Pezo? 

Pitanje postavljeno pisanim putem za Službu za prostorno uređenje. 

   

5. Da li postoji mogućnost da se ponovo uspostavi rasvjeta u ulici Korovinjići te Glavica te da se 

očisti i ponovo stavi u funkciju kanalizacija u ulici Glavica? 

Pitanje postavljeno pisanim putem za Službu za prostorno uređenje. 

 

 

Predsjedavajuća  OV  stavila je na raspravu Zapisnik sa 30.  sjednice OV. 

Nije  bilo primjedbi i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Zapisnik sa 30. sjednice OV 

i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 19 glasova „ZA“  usvojen Zapisnik 

sa 30. sjednice OV.  

Predsjedavajuća OV stavila je na raspravu prijedlog dnevnog reda 31. sjednice OV koji je 

usuglašen na Kolegiju Općinskog vijeća. 

Nije bilo učesnika  i predsjedavajuća OV stavila  je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 31. 

sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 19 glasova „ZA“  

usvojen sljedeći  
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D n e v n i    r e d 
 

 

 

1. Prijedlog  Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu. 

- Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

2. Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu.  

- Izvjestilac: Općinski načelnik.  

 

3. Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju potreba općine Vareš za period od 01. 

januara/siječnja do 31. marta/ožujka 2024. godine.  

- Izvjestilac: Općinski načelnik.  

 

4. Prijedlog Odluke o osnivanju skloništa za napuštene pse na području općine Vareš.  

- Izvjestilac: Velida Džafo.  

 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju u zakup stanova Općine Vareš.    

- Izvjestilac: Ermin Musa.     

 

6. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o bezbjednosti saobraćaja na cestama.     

- Izvjestilac: Ermin Musa.      

 

7. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2024. godinu.      

- Izvjestilac: Ermin Musa.      

 

8. Prijedlog Programa rada Općinskog vijeća Vareš za 2024. godinu.      

- Izvjestilac: Kolegij OV.      

 

9. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih 

cesta za 2024. godinu, broj:02-1961/23 od 12.12.2023. godine.    

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

10. Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica za 2023. godinu.  

- Izvjestilac: Ermin Musa.  

 

11. Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica u gradu i naseljima i 

srednjoročnog programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta i ulica.   

- Izvjestilac: Ermin Musa.   
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12. Informacija o provedenim aktivnostima u oblasti poljoprivrede na području općine Vareš za 

2023. godinu.    

- Izvjestilac: Dragan Orozović.    

 

13. Informacija o zaključenim ugovorima i finansijskim pokazateljima po osnovu provođenja 

Odluke o davanju u zakup stanova Općine Vareš.    

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

14. Informacija o stanju napajanja električnom energijom na području općine Vareš.    

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

15. Tekuća pitanja    

 

 

Ad. 1. 

(Prijedlog  Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu) 

 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 16. sjednici održanoj 22.12.2023. godine jednoglasno 

je donijela Zaključak: 

- Komisija prihvata Prijedlog Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu i isti 

upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

    Izvjestilac šefica Ureda za finansije i trezor Stela Terzić dala je dodatno pojašnjenje za ovu 

tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Zdenko Franjić (ispred Kluba vijećnika 

SDP izjavio da će Klub podržati ovu tačku dnevnog reda), Dario Dodik (uz pojašnjenje sugerisao je 

da se planirana sredstva za rekonstrukciju cesta i mostova počnu koristiti odmah na početku godine, 

podržava ovu tačku dnevnog reda), Emir Islamović (traži od predlagača da se odmah krene u 

proceduru raspisivanja javnog poziva za određene projekte, predlaže da se krene u pripremu prelaska 

na trezorsko poslovanje, Klub vijećnika SDA će podržati ovu tačku dnevnog reda) i Mario Mirčić 

(ispred Kluba vijećnika HDZ izjavio da će Klub podržati ovu tačku dnevnog reda).  

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog 

Budžet/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu i nakon izjašnjavanje vijećnika konstatuje da je 

jednoglasno sa 19 glasova „ZA“ usvojen 

 

Budžet/Proračun Općine Vareš za 2024. godinu. 

 

Općinski načelnik Zdravko Marošević u svom obraćanju zahvalio se vijećnicima na 

jednoglasnom usvajanju Budžeta. 
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  Ad. 2. 

(Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu) 

  

Komisija za privredu, finansije i budžet na 16. sjednici održanoj 22.12.2023. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija prihvata Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 

2024. godinu i isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 27.12.2023. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine 

Vareš za 2024. godinu i isti upućuje Vijeću na razmatranje.  

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 18 

glasova „ZA“ (odsutan vijećnik Malik Rizvanović) usvojena 

 

Odluka o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Vareš za 2024. godinu. 

 

 

 

 

Ad. 3. 

(Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju potreba općine Vareš 

za period od 01. januara/siječnja do 31. marta/ožujka 2024. godine) 

 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 16. sjednici održanoj 22.12.2023. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija prihvata Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju potreba općine Vareš 

za period od 01. januara/siječnja do 31. marta/ožujka 2024. godine i isti upućuje Vijeću 

na razmatranje. 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 27.12.2023. godine jednoglasno 

je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju potreba 

općine Vareš za period od 01. januara/siječnja do 31. marta/ožujka 2024. godine  i isti 

upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju potreba općine Vareš za period od 01. 

januara/siječnja do 31. marta/ožujka 2024. godine povučena je sa dnevnog reda zbog usvajanja 

Budžeta Općine Vareš za 2024. godinu. 
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Ad.4. 

(Prijedlog Odluke o osnivanju skloništa  

za napuštene pse na području općine Vareš)  

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 27.12.2023. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o osnivanju skloništa za napuštene pse na 

području općine Vareš i isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik Igor Hinger (uz dato pojašnjenje predložio 

je dopunu člana 4. da se iza riječi „redovno snadbijevanje skloništa sa dovoljnom količinom vode“ 

dodaju riječi „(voda sa mjesnog vodovoda biti će korištena samo za napajanje pasa, dok će se voda za 

održavanje higijene objekta dopremati po potrebi pomoću cisterni)“. 

 

Ispred predlagača Velida Džafo dala je dodatno pojašnjenje i odgovore na postavljena pitanja 

vijećnika. Na traženje vijećnika Hinger Igora izvijestila je prisutne da će nakon izrade Pravilnika o 

organizaciji rada skloništa za pse i veterinarsko-zdravstveni rad, isti biti dostavljen svim vijećnicima. 

Ispred predlagača izjavila da predlagač prihvata prijedlog dopune člana 4. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o 

osnivanju skloništa za napuštene pse na području općine Vareš uz prihvaćenu dopunu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 19 glasova 

„ZA“ usvojena 

 

Odluka o osnivanju skloništa za napuštene pse na području općine Vareš. 

 

 

 

Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o  

davanju u zakup stanova Općine Vareš) 

    

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 27.12.2023. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju u zakup 

stanova Općine Vareš i isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Emir Islamović, Amela Brkić i 

pomoćnik načelnika Ermin Musa koji je dao odgovore i pojašnjenje da za raseljene osobe i socijalno 

ugrožene osobe cijena zakupa neće se povećavati.  

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o 

izmjeni Odluke o davanju u zakup stanova Općine Vareš. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 19 glasova 

„ZA“ usvojena 

 
Odluka o  izmjeni Odluke o  

davanju u zakup stanova Općine Vareš.  
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Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke 

 o bezbjednosti saobraćaja na cestama)    

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 27.12.2023. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o bezbjednosti 

saobraćaja na cesta i isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

U raspravi je učestvovao vijećnik Dario Dodik koji je napomenuo da je ova Odluka osnov za 

izmjenu /postavljanje saobraćajne signalizacije i dok se to ne uradi smatra da policija nema zakonski 

osnov za pisanje kazni. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o 

izmjenama Odluke o bezbjednosti saobraćaja na cestama i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da 

je sa 17 glasova „ZA“ i 1 glasom „PROTIV“  (odsutan vijećnik Nazif Hajrić) usvojena 

 

Odluka o izmjenama Odluke 

 o bezbjednosti saobraćaja na cestama.   

 

  

Ad.7. 

(Prijedlog Odluke o vrijednosti  

boda komunalne naknade za 2024. godinu)  

Komisija za statutarna pitanja i propise na 25. sjednici održanoj 27.12.2023. godine 

jednoglasno je donijela Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade 

za 2024. godinu i isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i  predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade za 2024. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 18 

glasova „ZA“ (odsutan vijećnik Nazif Hajrić) usvojena 

 

Odluka o vrijednosti  

boda komunalne naknade za 2024. godinu.  
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Ad.8. 

(Prijedlog Programa rada Općinskog vijeća Vareš za 2024.godinu) 

   

Predsjedavajuća OV upoznala je prisutne sa tehničkom greškom na strani 9. tačka 5.  

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Igor Hinger (sugerisao je da se izvještaji 

o radu preduzeća i ustanova razmatraju u II kvartalu –april mjesec), Emir Islamović (sugerisao je da 

Jedinstveni općinski organ ispošuje zaključke koje Vijeće donese) i predsjedavajuća OV sugerisala je 

Načelniku i pomoćnicima da se izjasne po Programu rada i planiranim aktima koje Vijeće treba da 

razmatra, da li planirane akte službe mogu pripremiti za predviđene kvartale. 

 

Nije bilo primjedbi i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Program rada Općinskog 

vijeća Vare za 2024. godinu na izjašnjavanje. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 19 

glasova „ZA“ usvojen  

Program rada Općinskog vijeća Vareš za 2024. godinu. 

 

Ad.9. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje i obnove 

lokalnih cesta za 2024. godinu, broj:02-1961/23 od 12.12.2023. godine)    

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

U raspravi je učestvovao vijećnik Dario Dodik koji je sugerisao da  se u narednoj godini krene 

u što više infrastrukturnih projekata u gradu. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje  Prijedlog Zaključka o 

davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta za 2024. godinu, 

broj:02-1961/23 od 12.12.2023. godine.    

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 19 

glasova „ZA“ usvojen 

 

 

Zaključak o davanju saglasnosti na Program rekonstrukcije, izgradnje i obnove 

 lokalnih cesta za 2024. godinu, broj:02-1961/23 od 12.12.2023. godine.    

 

 

Ad.10. 

(Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica za 2023. godinu) 

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

U raspravi je učestvovao vijećnik Emir Islamović koji je uz dato pojašnjenje izjavio da Klub 

vijećnika SDA neće podržati ovu tačku dnevnog reda. 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji 

Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica za 2023. godinu. 
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Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da sa 7 glasova „ZA“, 10 

glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa nije usvojen 

 

Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica za 2023. godinu.  

 

 

Ad.11. 

(Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica u gradu i naseljima i 

srednjoročnog programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta i ulica)   

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

U raspravi je učestvovao vijećnik Dario Dodik koji je iznio primjedbu da je realizacija 

minimalna u odnosu na planirano. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje  Izvještaj o realizaciji 

Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica u gradu i naseljima i srednjoročnog programa rekonstrukcije, 

izgradnje i obnove lokalnih cesta i ulica.   

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da sa 5 glasova „ZA“, 10 

glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa nije usvojen 

 

 

Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i ulica u gradu i naseljima i 

srednjoročnog programa rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta i ulica.   

 

 

 

Ad.12. 

(Informacija o provedenim aktivnostima u oblasti 

 poljoprivrede na području općine Vareš za 2023. godinu) 

    

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik Emir Islamović (postavio pitanje -koliko 

je sredstava u 2023. godini  iz Budžeta isplaćeno za poljoprivrednu proizvodnju?), predsjedavajuća 

OV Mahira Brkić (uz dato pojašnjenje izjavila je da je poražavajuće da je u jednoj godini kanton za 

Općinu Vareš uplatio samo oko 17.000 KM  za poljoprivrednu proizvodnju) i Dragan Orozović (uz 

dato pojašnjenje prisutne je izvijestio da trenutno nema tačne podatke koliko je isplaćeno sredstava za 

poljoprivredni poticaj i da će Vijeću za narednu sjednicu dostaviti tražene podatke). 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k 

znanju 

 

Informaciju o provedenim aktivnostima u oblasti 

 poljoprivrede na području općine Vareš za 2023. godinu.  
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Ad.13. 

(Informacija o zaključenim ugovorima i finansijskim pokazateljima 

 po osnovu provođenja Odluke o davanju u zakup stanova Općine Vareš)  

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak 

da je Vijeće primilo k znanju 

 

 

Informaciju o zaključenim ugovorima i finansijskim pokazateljima  

po osnovu provođenja Odluke o davanju u zakup stanova Općine Vareš.    

 

 

Ad.14. 

(Informacija o stanju napajanja 

 električnom energijom na području općine Vareš)    

 

Izvjestilac nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Igor Hinger (skrenuo je pažnju na 

učestale prekide napajanja električnom energijom zbog kvarova na području Ljepovića preko Osoja, 

Zvijezde i Oćevije, kao i u MZ Pogar preko Mrestilišta), Amela Brkić (skrenula je pažnju da u ulici 

Put mira kod stambenog objekta Kula A postoji dalekovod koji se nalazi veoma nisko i ugrožava 

sigurnost prolaznika), predsjedavajuća OV Mahira Brkić (izvijestila je prisutne da na današnjoj 

sjednici nije prisutan predstavnik Elektrodistribucije Radne jedinice Vareš, prisutan je predstavnik 

Radne jedinice Pržići Vareš i on ne može dati odgovore na upućene primjedbe vijećnika) i Zdenko 

Franjić (uz dato pojašnjenje skrenuo je pažnju da prilikom radova na prokresu određenih trasa ispod 

dalekovoda, potrebno je voditi računa da se poslije tih radova napravi šumski red). 

 

Predsjedavajuća OV na osnovu diskusije vijećnika izvijestila je prisutne da će se nadležnim 

uputiti akt sa svim iznesenim kritikama i sugestijama vijećnika da navedene probleme riješe. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće primilo k 

znanju 

 

Informaciju o stanju napajanja 

 električnom energijom na području općine Vareš. 

 

 

 

Ad.15. 

 (Tekuća pitanja.) 

1. Predsjedavajuća OV upoznala je Vijeće sa Izjašnjavanjem komunalno-građevinskog  

inspektora broj: 02/3-2645/23 od 12.12.2023. godine, a po Zaključku Vijeća sa 30. sjednice  

u vezi Zahtjeva predstavnika etažnih vlasnika stambene zgrade „E-3“ u Varešu, ulica 

Zvijezda. 

Nije bilo učesnika u raspravi i predsjedavajuća OV sugerisala je etažnim vlasnicima 

stambenog objekta „E-3“ da pokrenu tužbu. 

2. Predsjedavajuća OV upoznala je prisutne sa Zaključcima Skupštine JKP d.o.o. Vareš 

broj.724-12/23 od 20.12.02023. godine i broj: 725-12/23 od 20.12.2023. godine, a u vezi 
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Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima organa upravljanja javnih preduzeća čiji je 

osnivač Općina Vareš, broj:01-130/23 od 23.05.2023. godine. 

Predsjedavajuća OV uz dato obrazložene predložila je i stavila na izjašnjavanje sljedeći 

Zaključak: 

- Nalaže se Općinskom načelniku Općine Vareš da preko svojih nadležnih Službi, 

pripremi   Odluku o izmjenama Odluke o utvrđivanju visina naknada članovima organa 

upravljanja javnih preduzeća i javnih ustanova, da ista bude usklađena sa svim 

Zakonskim propisima kao lex specialis zakonima koji se odnose na tu tematiku i 

podzakonskim aktima Jedinstvenog općinskog organa i kao takvu Vijeću  na narednoj 

sjednici dostavi na usvajanje. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je predloženi Zaključak 

jednoglasno sa 19 glasova „ZA“ usvojen. 

 

3. Predsjedavajuća OV uz dato pojašnjenje sugerisala je i zamolila da Općinsko vijeće, 

odnosno svi vijećnici određene probleme, po mogućnosti iznesu za govornicom u cilju 

rješavanja istih a ne po društvenim mrežama. 

U raspravi je učestvovao vijećnik Emir Islamović i iznio svoje mišljenje u vezi sugestije 

predsjedavajuće OV. 

 

Predsjedavajuća OV u ime Općinskog vijeća Vareš i u svoje lično ime čestitala je Novu 

godinu svim građanima općine Vareš, a građanima pravoslavne vjeroispovijedi uputila je 

čestitke za predstojeći blagdan Božić. 

 

    Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

    Sjednica je završena u 15.25 sati 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR 

 

Azra Pijadžer 

 

 

   

 

 

 

 

 

 PREDSJEDAVAJUĆA 

OPĆINSKOG VIJEĆA 

               Mahira Brkić  


